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Skrivelse angående fler trygghetskameror i Stockholms stad  
 
Den 1 april 2025 trädde nya regler för kamerabevakning ikraft tack vare den moderatledda 
regeringen. Den nya kameralagen innebär förenklade och förbättrade möjligheter att 
kamerabevaka för att förebygga och utreda brott. Polisen får utökade möjligheter att använda 
sig av kameror och kommuner och regioner behöver inte längre ansöka om tillstånd för att 
sätta upp kameror — en process som ofta varit krånglig och tidskrävande blir nu betydligt 
enklare.  
 
Moderaterna i Stockholms stad vill att staden använder den nya lagen fullt ut och sätter upp  
1 000 kameror runt om i huvudstaden. Vi vill dessutom koppla samman kamerorna med SL:s 
trygghetscentral och göra den till hela Stockholms trygghetscentral, så att stockholmare ska 
känna sig trygga när de passerar torget efter att ha kommit upp från tunnelbanan 
 
Tyvärr ökar otryggheten i Stockholm, vilken inte är förvånande när S-styret i stadshuset har 
sparkat två av tre ordningsvakter och fyra av fem väktare. Än så länge har heller ingen plan 
för hur den nya lagstiftningen ska användas presenterats.  
 
När regeringen levererar på såväl ny lagstiftning som fler poliser till Stockholm måste 
Socialdemokraterna och vänsterstyret i Stockholms stad se till att göra sin del – fler kameror 
och fler ordningsvakter behövs nu. Tryggheten är vår tids stora frihetsfråga. Att återupprätta 
tryggheten i hela Stockholm är avgörande för huvudstadens framtid. 
 
Med anledning av ovanstående önskar vi därför svar på följande frågor: 
 

• Avser Stockholms stad att sätta upp fler trygghetkameror nu när den nya lagstiftningen 
har trätt ikraft? Exempelvis vid öppna drogscener?  

• Vilket, om något, förarbete har det gjorts om var fler trygghetskameror behövs?  
• Finns det någon långsiktig plan för hur den nya lagstiftningen ska användas av 

Stockholms stad?  
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